
ZAPYTANIA: 

 
1. Co z ulicami: Kolbego oraz Skrajną i  sąsiednią Emilii Plater? Składałam już w ich sprawie wnioski 

(które ponawiam, gdyż potrzeby są tam znaczne), a temat ulicy Skrajnej był znowu poruszany na 

tegorocznym zebraniu osiedlowym – na niej najważniejsza jest nakładka asfaltowa w miejsce 

zdegradowanej i pylącej podczas przejazdu samochodów, wbrew pozorom dość częstego i ze znaczną 

prędkością. Dołączam kopię swojego wniosku, jaki składałam ws. ul. Skrajna i E.Plater. 

 

2. Co z wiatami przystankowymi w ul. Kolbego w pobliżu kościoła i ul. Kwiatowej przy 

skrzyżowaniu z ul. Wesołą? Również składałam w ich sprawie wnioski od października 2018 r. i 

otrzymałam odpowiedź, iż zostaną uwzględnione. 


